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PETÕ
  A közszolgálati médiumok rendszerének átalakítását, ezen belül a köztelevíziók,
-csatornák számának csökkentését tartja kívánatosnak az SZDSZ - hangsúlyozta Petõ
Iván sajtótájékoztatóján.  PETÕ
  A közszolgálati médiumok rendszerének átalakítását, ezen belül a köztelevíziók, -csatornák
számának csökkentését tartja kívánatosnak az SZDSZ - hangsúlyozta Petõ Iván
sajtótájékoztatóján. 
  A közmédiumokra fordított kiadásokat "érdemben, nagyságrendileg nem lehet növelni", még
akkor sem, ha ilyen igényeket fogalmaznak meg ezek az intézmények – mondta Petõ. Szavai
szerint a Magyar Televízióval és a Duna televízióval most meglévõ "két és fél" közszolgálati
csatorna helyett "másfélre" volna szükség, abban azonban nem foglalnak állást, milyen módon
jöjjön létre ez a helyzet.
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